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Protokół Nr IV/2024 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 25 lipca 2024 r. 

  w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 12 00 

Godzina zakończenia: 13 20 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Zastępcę Burmistrza – Pana Piotra Kraczkowskiego, 

- Główną Księgową – Panią Dorotę Plutę, 

- Sekretarz Gminy – Panią Ewę Kisztelińską, 

- Dyrektorów jednostek, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska na podstawie 

zalogowanych urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 13 Radnych, czyli ustawowa 

większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa: 

- w dniu 27 maja 2024 r. 

- w dniu 27 czerwca 2024 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 
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6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zwolnienia od obowiązku 

realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej  

w Mieroszowie w roku szkolnym 2024/2025. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zwolnienia od obowiązku 

realizacji tygodniowego obowiązku wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. J. Korczaka  

w Sokołowsku w roku szkolnym 2024/2025. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia Zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Mieroszów. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru zlokalizowanego w Unisławiu Śląskim  

w gminie Mieroszów. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru zlokalizowanego w Mieroszowie  

w gminie Mieroszów. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wyodrębnionych obszarów zlokalizowanych  

w Unisławiu Śląskim w gminie Mieroszów. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LI/304/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Statutu Gminy 

Mieroszów. 

18. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

19. Zakończenie obrad. 

Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa: 

- w dniu 27 maja 2024 r. 

- w dniu 27 czerwca 2024 r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokoły z II i III sesji zostały sporządzone i wyłożone 

do wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali również protokoły e-mailem. 
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Nikt nie wniósł uwag do protokołów z sesji. 

 

Protokół z II sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 maja 2024 r. został przyjęty 13 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 maja 2024 r. 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Protokół z III sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r. został przyjęty  

13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2024 r. 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że wkradł się błąd sołtysem wsi Kowalowa nie 

została Pani Kamila Milewska tylko ja. Ponadto Radna powiedziała, że słabo idzie sprzedaż 

działek co stoi za sprawą tego, że nie możemy się tych atrakcyjnych działek pozbyć. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że na pewno na przeszkodzie 

stoi sytuacja naszych przyszłych inwestorów. Czekamy na podpisanie umowy z wykonawcą 

jeżeli chodzi o doprowadzenie kanalizacji sanitarnej, wody i odbioru kanalizacji deszczowej na 

tych działkach. Inwestorzy pytają się czy będziemy to realizowali. W tej chwili wyłoniliśmy 

wykonawcę tych robót i mam nadzieję, że podpiszemy umowę wtedy poinformujemy, że 

wykonawca wchodzi z takimi robotami. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem dotyczącym udzielenia kredytu 

długoterminowego z BGK jakie jest oprocentowanie. 

Główny Księgowy – Pani Dorota Pluta odpowiedziała, marża banku było mniej 

oprocentowany niż 2 lata temu, który otrzymaliśmy od BGK. Przekaże odpowiedź na piśmie. 



4 
 

Radny – Pan Andrzej Morawski zwrócił się z pytaniem dotyczącym prac projektowych 

zrzutów wód opadowych przy inwestycji naszej szkoły. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że to chodzi o deszczówkę, żeby burzówkę podłączyć 

do rzeki Ścinawki musimy mieć na to projekt. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska zwróciła się z pytaniem czy przy pracach 

projektowych dot. Wojska Polskiego czy są tam przewidziane miejsca parkingowe, z jednej 

strony nie jest nam chodnik potrzebny. Można by było z jednego chodnika zrezygnować i 

zrobić kilka miejsc parkingowych, ze względu na to też, że pracownicy Cameli tam parkują, 

utrudniając ruch, czy jest taka możliwość. 

Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz odpowiedziała, że nie daliśmy OPZ 

takiej wytycznej, dostałam już koncepcję projektową i ona zakłada jednak chodnik po obu 

stronach, chcieliśmy zmieścić tam jeszcze ścieżkę rowerową, a to się kłuci jednak miejscami. 

Jeżeli jest taka sugestia to możemy to zmienić, tylko będzie to dla nas kłopotliwe, to będzie 

bardziej kosztowne. 

Burmistrz Mieroszowa powiedział, że Camela ma dwa parkingi, musimy zobaczyć koncepcję. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że jeżeli jest taka możliwość, 

żebyśmy mogli ewentualnie szybciej zareagować, bo patrząc teraz z perspektywy czasu, że tych 

samochodów nam przybywa, każda rodzina ma pojazd i chcieliby gdzieś zaparkować, nawet 

osoby przyjeżdzające też by miały ewentualnie miejsce na to zaparkowanie. Jeżeli to nie 

wpływa na ten projekt jakoś znacząco to dobrze by było wziąć pod uwagę takie rozwiązania. 

Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz powiedziała, że można rozwiązać też 

w projekcie organizacji ruchu dopuszczając możliwość parkowania, niekoniecznie wydzielać 

te miejsca parkingowe. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że tam jest gospodarstwo rolne. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że tam będą zaraz problemy, jeżeli zawęzimy szerokość 

jezdni nie przejedzie żaden ciągnik z przyczepką. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że te maszyny mają takie duże, 

że się mogą nie zmieścić. 
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Radny – Pan Sebastian Pacyna powiedział, że chciałbym ścieżkę rowerową, czy taki wariant 

Państwo rozważaliście. 

Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz odpowiedziała, że rozważaliśmy, 

natomiast projektant pracuje nad tym. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna zwrócił się z pytaniem czy taki wariant jest brany pod uwagę. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że tak to jest połączenie z Golińskiem przez las. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna powiedział, że to są możliwości jeżeli chodzi o połączenia  

z Czeską Republiką i realizacji jakiś wspólnych przedsięwzięć. To bardzo dobry kierunek. 

Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz odpowiedziała, że tak, tylko to się nam 

kłóci bardzo z tym ruchem dużych maszyn rolniczych, tak mamy cały czas skargi i faktycznie 

na tym zwężeniu, że nawet teraz nie jest w stanie przejechać tam większy sprzęt. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna powiedział, że chodzi o to, że w gminie Mieroszów 

praktycznie nie ma ścieżek rowerowych, mieszkańcy bardzo na to narzekają, bo jak z małymi 

dziećmi chcą gdziekolwiek wyjechać to trzeba wjechać na 35 i robi się problem. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że tutaj połączylibyśmy ulicę Hożą, przez Golińsk i 

tamtędy drogami naszymi gminnymi do skrzyżowania tego wyjazdu z byłego WOP, to jest taka 

dosyć długa ścieżka rowerowa, o tym myślimy i chcielibyśmy w przyszłości to zaprojektować. 

Oczywiście też zdajemy sobie sprawę, że naszym partnerem będzie Nadleśnictwo Wałbrzych, 

bo przez ten pierwszy teren będzie przechodzili do Golińska przez ich nieruchomości. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna powiedział, że niezrealizowanie tej ścieżki trochę się kłóci  

z tym co Pani Przewodnicząca mówi odnośnie miejsc parkingowych, zamyka jakby dużo 

możliwości na przyszłość jeśli chodzi o realizację tych projektów z czeską stroną. Czesi mają 

też plany budowy ścieżek, więc wariant transgraniczny byłby dużo lepszy gdyby ta ścieżka 

jednak tam powstała. 

Pani Marta Lupierz powiedziała, że może udałoby się ją zrobić na zasadzie tylko wydzielenia 

pasa na drodze bez żadnego trwałego wydzielenia. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna powiedział, że to myślę zamyka możliwości pozyskania 

środków finansowych na ten cel. 
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Burmistrz Mieroszowa powiedział, że ja bym zrezygnował z jednego chodnika od strony rzeki 

i zostawiłbym taki odcinek wolny i typowo ścieżkę rowerową. 

Pani Marta Lupierz zwróciła się z pytaniem jak musi być wydzielona ścieżka, żebyśmy mogli 

uczestniczyć w projektach transgranicznych. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna powiedział, że na tą chwilę na jesień będą nabory i te ścieżki 

muszą być oznakowane znakiem C13, C16, czyli te pieszojezdne mogą być i może to jest jakieś 

rozwiązanie, ale musi być to taka stricte ścieżka rowerowa, nie można narysować linii ciągłej. 

A na jesień będzie dużo tych naborów na turystykę, więc byłaby szansa, żeby to zrealizować z 

tymi wariantami ewentualnie o których mówił Pan Burmistrz czyli już dalej w kierunkach 

granicy przez lasy państwowe przez te tereny. 

Pani Marta Lupierz powiedziała, że spróbujemy chociaż ten kawałek tutaj. 

Sekretarz Gminy – Pani Ewa Kisztelińska powiedziała, że chciałaby poprosić Pana Radnego 

Sebastiana Pacynę o wsparcie tych naszych działań związanych ze ścieżkami rowerowymi, bo 

wiemy, że jest Pan wielkim entuzjastą rowerowym a po drugie ma Pan te możliwości też jako 

osoba zatrudniona przy projektach transgranicznych, więc liczymy na wsparcie i mamy 

nadzieję, że uda nam się spotkać i coś fajnego razem stworzyć. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna powiedział, że nieustannie wspieram wszelkiego rodzaju 

projekty transgraniczne od lat, problem teraz pojawia się też taki, że ja będąc radnym nie do 

końca mogę się tak w 100% angażować nawet na konsultacjach, dlatego, że pojawia się konflikt 

interesów. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy omówiła 

Kierownik Referatu Nieruchomości – Pani Violetta Leclaire. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/24/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 25 lipca 2024 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony 

umów dzierżawy została podjęta 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IV/24/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

na czas nieoznaczony umów dzierżawy 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zwolnienia od obowiązku 

realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych 

i opiekuńczych Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w Mieroszowie w roku 

szkolnym 2024/2025 omówiła Główny Specjalista ds. oświaty – Pani Aneta Literska. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 
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Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/25/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 25 lipca 2024 r.  

w sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej  

w Mieroszowie w roku szkolnym 2024/2025 została podjęta 13 głosami „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IV/25/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego  

wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych  

Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w Mieroszowie w roku szkolnym 2024/2025 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zwolnienia od obowiązku 

realizacji tygodniowego obowiązku wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. J. Korczaka  

w Sokołowsku w roku szkolnym 2024/2025 omówiła Główny Specjalista ds. oświaty – Pani 

Aneta Literska. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 
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Uchwała Nr IV/26/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 25 lipca 2024 r.  

w sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązku wymiaru zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

im. J. Korczaka w Sokołowsku w roku szkolnym 2024/2025 została podjęta 13 głosami „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IV/26/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązku  

wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych  

Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. J. Korczaka  

w Sokołowsku w roku szkolnym 2024/2025 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia Zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Mieroszów omówił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej 

– Pan Andrzej Mielczarek. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/27/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 25 lipca 2024 r.  

w sprawie uchwalenia Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Mieroszów została podjęta 13 głosami „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IV/27/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie uchwalenia Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków  

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru zlokalizowanego w Unisławiu 

Śląskim w gminie Mieroszów omówił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej Mielczarek. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/28/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 25 lipca 2024 r.  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

zlokalizowanego w Unisławiu Śląskim w gminie Mieroszów została podjęta 13 głosami „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IV/28/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla obszaru zlokalizowanego w Unisławiu Śląskim w gminie Mieroszów 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru zlokalizowanego w Mieroszowie  

w gminie Mieroszów omówił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Przestrzennej – Pan Andrzej Mielczarek. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/29/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 25 lipca 2024 r.  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

zlokalizowanego w Mieroszowie w gminie Mieroszów została podjęta 13 głosami „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IV/29/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla obszaru zlokalizowanego w Mieroszowie w gminie Mieroszów 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wyodrębnionych obszarów zlokalizowanych  

w Unisławiu Śląskim w gminie Mieroszów omówił Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej Mielczarek. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/30/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 25 lipca 2024 r.  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wyodrębnionych obszarów zlokalizowanych w Unisławiu Śląskim w gminie Mieroszów 

została podjęta 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IV/30/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla wyodrębnionych obszarów zlokalizowanych  

w Unisławiu Śląskim w gminie Mieroszów 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LI/304/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik omówił Kierownik Referatu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej Mielczarek. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem czy udało się znaleźć odpowiedź na 

pytania dotyczące tego czy wspólnoty mogłyby kompostować i czy mogłyby korzystać z tego 

zwolnienia 5 zł. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej 

Mielczarek odpowiedział, że niestety nie, nie mogą kompostować. 
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Radna – Pani Maja Sadowy poprosiła o podesłanie podstawy prawnej na e-maila. Czy 

moglibyśmy wyznaczyć opłatę ryczałtową adekwatnie do domków letniskowych dla mieszkań 

z przeznaczeniem turystycznym. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej 

Mielczarek odpowiedział, że jest taka możliwość, aby taką opłatę wprowadzić za tzw. budynki 

niezamieszkałe. 

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych – Pani Sylwia Piela powiedziała,  

że w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku są dwa rodzaje, tam gdzie zamieszkują 

mieszkańcy i druga kategoria gdzie nie zamieszkują, a powstają odpady. Rada Gminy 

podejmuje dwa rodzaje uchwały tak gdzie zamieszkują mieszkańcy i tam są te stawki 32 zł itd. 

i to jest obligatoryjnie, że gmina jest zobowiązana do zorganizowania odbierania odpadów  

z nieruchomości na których zamieszkują. I drugie rada gminy może w drodze uchwały 

postanowić o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na których nie 

zamieszkują a powstają odpady. Taka uchwała jest podjęta w 2013 roku i na tym się kończy. 

Tam gdzie mamy stawki odpadów od zamieszkujących to gmina może wybrać jedną z metod 

tj. od liczby mieszkańców, ilości zużytej wody lub powierzchni użytkowej lokalu 

mieszkalnego. I gmina przyjęła w swojej uchwale tylko liczbę mieszkańców. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że nie będziemy dzisiaj komplikować dzisiaj obrad, 

natomiast myślę, że to jest taki kierunek nad którym warto byłoby się mimo wszystko pochylić 

i znaleźć rozwiązanie, aby troszkę było w naszej gminie sprawiedliwiej, a jednocześnie może 

byśmy znaleźli szanse na to, żeby ulżyć mieszkańcom, którzy płacą rzetelnie i za swoje tak, 

żeby nie płacili za cudze. Nie wiem czy zrobicie to Państwo sami, czy my jako klub, czy może 

wspólnie jako rada. Byłoby bardzo dobrze, żebyśmy mimo wszystko poszli w tym kierunku. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że myślę, że większość radnych będzie za tym, aby taką 

opłatę dodatkową wprowadzić, ponieważ zmniejszy nam to dysproporcję. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że to nie zmienia pewnie części z nas podejścia do 

głosowania na temat treści obecnie przedstawionej ale z pewnością da oddech mieszkańcom do 

przyszłości. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 
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Uchwała Nr IV/31/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 25 lipca 2024 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LI/304/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 czerwca 

2022 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik została podjęta  

8 głosami „za”, 5 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IV/31/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LI/304/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa  

z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości  

tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik 

stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 

r. omówiła Główny Księgowy – Pani Dorota Pluta. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/32/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 25 lipca 2024 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. została podjęta 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IV/32/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok 

stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Główny Księgowy – Pani Dorota Pluta. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/33/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 25 lipca 2024 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów została podjęta 13 głosami „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IV/33/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Statutu Gminy 

Mieroszów omówiła Radna – Pani Maja Sadowy – Wnioskodawca. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany negatywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrał. 

Radny – Pan Kazimierz Radwański powiedział, że chciałbym się wytłumaczyć ze swojej 

decyzji, wkradły się nieścisłości, bo nic nie wiedziałem o rozmowach naszej Przewodniczącej 

Rady z Klubem Pani Mai, bo bym nie podważał decyzji. Chciałbym poprosić wszystkich, 
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którzy głosowali przeciwko lub się wstrzymali, żeby przyjęli tą uchwałę. Chciałbym przeprosić 

cały Klub, ta dyskusja była niepotrzebna i pracujemy dalej. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że ze swojej strony muszę powiedzieć, nazywam to 

pasmem nieustających sukcesów naszego klubu, naprawdę podkreślam nie jesteśmy od tego i 

nie chcemy się z wami kłócić, chcielibyśmy współpracować. Bez względu za tym czy Państwo 

będziecie za czy przeciw, nie było naszym celem i to jest zobowiązanie, obietnica i deklaracja, 

wysadzić prace Komisji Rewizyjnej w powietrze, nie temu miało to służyć. Dziękuję też Pani 

Przewodniczącej za to, że studzi moje emocje, nabieram zaufania do Pani, myślę, że jesteśmy 

na dobrej drodze, żeby się na tej Sali obrad nie spierać i mówię to nie przez pryzmat tego co 

Pan Kazimierz powiedział, szanuję, doceniam, myślę, że naprawdę jesteśmy w stanie 

współpracować, jesteśmy tu dla dobra gminy, nie po to, żeby zaszkodzić jeden drugiemu, tylko, 

żeby naszej gminie wiodło się lepiej. Cokolwiek byście Państwo nie zrobili, myślę, że robicie 

to z własnym przekonaniem i sumieniem, jeżeli zmienicie zdanie będę dodatkowo wdzięczna, 

jeśli nie to też nie będę żywić urazy. Myślę, że nasz klub też postara się zachować tutaj neutralną 

postawę. 

Radny – Pan Andrzej Morawski powiedział, że z radością przyjmuję stanowisko Pana 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Radwańskiego, cieszę się, ze to nastąpiło i w nowych 

warunkach ustrojowych statutu pozwoli w moim przekonaniu elastycznie Radzie Miejskiej 

reagować na potrzeby bieżące będziemy sprawy szybciej, sprawniej, lepiej popychali, tak 

potocznie i kolokwialnie mówiąc do przodu. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że żywię nadzieję, że 

dogadamy się, musimy pracować wspólnie dla dobra całej gminy i nie możemy wpływać na 

siebie destrukcyjnie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/34/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 25 lipca 2024 r.  

w sprawie zmiany Statutu Gminy Mieroszów została podjęta 13 głosami „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr IV/34/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Statutu Gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie złożonej interpelacji dotyczącej 

podkładami na nasypie kolejowym, czy przyszła odpowiedź z PKP, czy zostanie to uprzątnięte. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że nie ma jeszcze odpowiedzi. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że odnośnie przystanku wjazdowego w Kowalowej 

przy budynku Unisław Śląski 51, na skutek próśb mieszkańców wystosowałam pismo  

o wyłożenie przynajmniej kostką miejsce postoju, czy przyszła już odpowiedź od GDDKiA. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że jeszcze nie. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie interpelacji dot. zalewania ul. 

Wysoka 22, czy zostały już zebrane oferty z oszacowania kosztów na wykonanie tego zadania. 

Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz odpowiedziała, że ofert jeszcze nie 

mamy, ale zostało wysłane zapytanie. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że przypominam się w imieniu mieszkańców 

korzystających z terenów przy ul. Malinowej 18, tam gdzie jest świetlica, sytuacja polega na 

tym, że mieszkańcy którzy dzierżawią tam kawałki tego gruntu mają wypowiedziane umowy 

tylko do końca tego roku. Bardzo proszę pamiętać o tym pry okazji rozmów z projektantem, 

żeby im te dzierżawy przedłużyć, dla tych ludzi to jest naprawdę ważne.  

Radny – Pan Sebastian Pacyna podziękował za wsparcie prośby o utrzymywanie terenów 

zielonych w rejonie osiedla. Proszę o uzupełnienie tej odpowiedzi, o prosiłem o stanowisko 

gminy w zakresie ewentualnego przejęcia tych terenów. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że wystąpiliśmy z pismem 

ubiegłej kadencji do zarządcy tej nieruchomości i tam jest problem, że nieruchomości są objęte 
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wekslami. Są na tym terenie weksle dłużnicze i będą problemy z przejęciem tego boiska, my to 

boisko już chcieliśmy przejąć w ubiegłej kadencji. Jeżeli będzie taka możliwość i zgoda 

zarządcy to by na pewno bylibyśmy chętni. W tym roku chcielibyśmy na terenie osiedla 

Górniczego z inicjatywy Gwarków Górniczych postawić obelisk upamiętniający górników, 

mieroszowskich, którzy pracowali w kopalniach wałbrzyskich. Zależałoby mi, żeby to było na 

początku zabudowy tego osiedla. Ponowię prośbę o spotkanie się z zarządcą nieruchomości. 

Byliśmy za przejęciem tego boiska, ale negatywna była odpowiedź. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna powiedział, że z nieoficjalnych rozmów wynika, że oni też 

chcą przekazać te tereny, że jest taka z ich strony wola. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem czy jest projekt tego obeliska. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że chcemy to wykonać własnymi środkami, kamień z 

Kopalni KSS w Rynicy Leśnej, zobowiązaliśmy się do tego, że wykonamy tablicę 

upamiętniającą, wydzielenie terenu z przygotowaniem podłoża i otoczenia uważam, że 

jesteśmy w stanie zrobić. Na pewno poproszę Państwa Radnych z tego okręgu, żebyśmy się 

spotkali z Gwarkami, żebyśmy usytuowali miejsce w której to postawimy. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że też deklaruje swoją pomoc z racji przynależności 

do branży. 

Radna – Pani Ilona Henko zaprosiła wszystkich  w niedzielę 28 lipca o godz. 9.00 na ul. Hożą, 

ponieważ kończy się u nas trasa Trans Sudety Górski Rajd Rowerowy, MCK jest 

współorganizatorem i będziemy witać pierwszych rowerzystów. Wszystkie informacje są 

dostępne na stronie MCK oraz Strefy MTB. Myślę, że to jest fajna okazja do porozmawiania o 

ścieżkach, o trasach rowerowych, spotkania się z rowerzystami, będzie można napić się dobrej 

kawy. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska zwróciła się do Burmistrza z pytaniem czy 

moglibyśmy pomyśleć o zmianie organizacji postoju na ul. Kopernika, mieszkańcy jak również 

osoby prowadzące działalność narzekają na to, że mają utrudnioną możliwość dowozu opału i 

innych materiałów. Stwarza to również zagrożenie dla samochodów niosących pomoc tj. straż 

pożarna, pogotowie, bo jeżeli auta stoją w ciągu, a niektóre auta stoją już dłuższy czas, to 

troszeczkę nam to zagraża. 
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Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że mamy zapisane w budżecie 

gminy na rok 2024 wykonanie nowej organizacji ruchu ul. M. Kopernika, Pl. Niepodległości, 

mówimy o miejscach parkingowych, które będą płatne, chcemy to wdrożyć w drugim półroczu. 

Czekaliśmy na pewne uzgodnienia. Przygotowujemy strefy rewitalizacji, pierwszy teren jest 

między ul. Przelotną a Pl. Niepodległości, drugi teren ul. Mała, ul. Kościelna i Pl. 

Niepodległości to jest teren gdzie mogą być miejsca postojowe dla mieszkańców, którzy 

mieszkają w tej zabudowie. Czekamy na informacje, że te środki finansowe są nam już 

przyznane. Chciałbym podkreślić, że robimy tak, aby dać alternatywę dla mieszkańców, którzy 

mieszkają w rejonie, bo tutaj będą miejsca postojowe płatne. Wiem o tym, że osoby 

mieszkające przy ul. Kopernika mają bardzo duże problemy, żeby podjechać, przywieźć i coś 

załatwić. Tam gdzie jest hurtownia chcielibyśmy, żeby była pewna przestrzeń między ul. 

Przelotną a Pl. Niepodległości, żeby będą te miejsca postojowe, tak jest w planie 

zagospodarowania, żeby w jakiś sposób odciążyć komunikację ul. Kopernika. Takie dwa 

miejsca postojowe i teren zostaną przygotowane. Kiedyś byliśmy zainteresowani terenem, 

które jest na poczcie, byłaby fajna możliwość wykonania miejsc postojowych, ludzie, którzy 

potrzebują dojścia do bankomatu czy załatwienia spraw na poczcie mogliby skorzystać z 

takiego parkingu bezpłatnego, który by tam był. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska odpowiedziała, że zadzwonię, zapytam. 

Przewodnicząca zwróciła się również z pytaniem na jakim etapie są sprawy remontu ul. 

Wiejskiej. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że w II półroczu tego roku chcemy ogłosić przetarg na 

wykonanie dokumentacji. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że nasza reprezentacja na 

wyjeździe zdobyła I miejsce w rzucie kamieniem. 

Sekretarz Gminy – Pani Ewa Kisztelińska powiedziała, że piękne jest w tym partnerstwie 

Friedlandzkim to, że spotykamy się już od 1996 roku, w tym roku to było 27 spotkanie Miast 

Friedlandzkich, tym razem odbyło się w Mecklenburgii, organizacja i spotkanie i przychylność 

wszystkich delegacji z 8 miasteczek były rewelacyjne, wszyscy mówią o otwartości  

o współpracy o integracji i kolejnych spotkaniach. Na tym spotkaniu obecny był autorem 

założenia tego całego partnerstwa Pan Wilfried Block. Spędziliśmy ten czas bardzo sportowo. 

W centrum Friedlandu Mecklemburskiego usytuowano 10 donnic z ławkami i napisami 

naszych miasteczek, w których przedstawiciele delegacji zasadzali kwiaty, żeby podkreślić tą 
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współpracę i integrację. W ostatnim dniu miało miejsce zawody rzucaniem kamieniem 

Friedlandzkim, naszej drużynie udało się zdobyć I miejsce, a dodatkowo moja skromna osoba 

przywiozła I miejsce za najdalszy rzut kobiecy. To jest coś niesamowitego, że od tylu lat to 

partnerstwo cały czas ma miejsce i będziemy je rozwijać. W przyszłym roku to spotkanie będzie 

miało miejsce we Frydlant nad Ostravicí w majówkę. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęło 6 interpelacji, 

które zostały przekazane do Burmistrza Mieroszowa oraz udostępnione w BIP, wpłynęła 1 

odpowiedź.  

Zostało złożone:  

- pismo UKS w Mieroszowie o wsparcie finansowe cyklicznych zawodów Biathlon dla 

Każdego, 

- Sprawozdanie z dokonanych umorzeń należności gminy jednostek organizacyjnych gminy, 

- pismo dot. wniosku o zmianę MPZP terenu górniczego Rybnica Leśna 1 oraz obszarów 

funkcjonalnie z nim związanych, 

- protokoły z zebrań wiejskich zwołanych w celu wyborów sołtysów i Rad Sołeckich, 

- projekt petycji ws. prolongaty terminu zakazu użytkowania instalacji niespełniających 

obowiązujących norm. 

W dniach 5-7 lipca uczestniczyłam w Festiwalu Nie tylko Gospel. Pełniłam dyżur 3 i 20 lipca. 

Dziękuję Radnej – Pani Karolinie Żug, która pełniła za mnie dyżur w dniu 17 lipca. 

Radna – Pani Marta Studnicka podziękowała Panu Prezesowi ZGKiM Krzysztofowi 

Kalinowskiemu za współpracę i za wszystko co Pan dla nas i dla naszej gminy robił. 

Prezes ZGKiM – Pan Krzysztof Kalinowski powiedział, że również dziękuję za współpracę, 

spędziłem tutaj 6 lat, dziękuję obecnej radzie i poprzedniej radzie również za współpracę.  

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Ad. 18. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła III sesję Rady Miejskiej 

Mieroszowa. 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


